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Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján „Szándékozik-e a kormány a cukor é s
cukortermékek szoros nyomon követését bevezetni, hogy megakadályozzák a szesz-, bor- é s
élelmiszerhamisítást?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földművelésügyi é s
vidékfejlesztési miniszter úrnak.

Tisztelt Miniszter Úr !

A 90-es évek közepén a borhamisítás időszakának „fénykorában” vezették be a cukorforgalo m
bizonyos mértékű ellenőrzését, avagy legalábbis a feltűnően nagymennyiség ű cukorforgalmazók
nyomon követését . Az elmúlt időszakban ez a tevékenység ellaposodott, bár az is tény, hogy a
borhamisítás némileg alábbhagyott. A hamisítók természetesen nem tértek jó útra csak má s
tevékenységbe fogtak, melynek „eredményeképpen” egyre több hamisított élelmiszer került a
fogyasztók asztalára. Szinte minden héten találnak a hatóságok hamis vagy kétes eredet ű
élelmiszereket előállító üzemet. A bor mellett a hamisított méz, más szeszipari termékek, hami s
befőttek, hamis gyümölcslevek alapanyagai a cukor és a cukorszármazékok . Magától értetődik tehát,
hogy ezen termékek forgalmának fokozott ellenőrzése elvezethet a hamisítókhoz.

Kérdezem Miniszter Urat :

n Szándékozik-e a kormány a cukor és cukortermékek szoros nyomon követését bevezetni, hog y
megakadályozzák a szesz-, bor- és élelmiszerhamisítást ?

Várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .
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